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PROTOKÓŁ NR IV/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 28 grudnia 2010 roku 
 
Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 28 
grudnia 2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1300. 
 
Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad na sali 
obecnych było 15 radnych na ustawowy skład liczbowy 15. 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 
2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 
3. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Iwona Kieszek 
4. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności do niniejszego protokołu. 
5. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 
PKT 1 

Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Bors zgłosił kandydaturę radnego p. 
Tomasza Pietruchę, który wyraził zgodę na kandydowanie. W głosowaniu za – 
15 na stan obecnych 15 radnych, radny p. Tomasz Pietrucha został sekretarzem 
obrad. 
 

PKT 2 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał proponowany 
porządek obrad i poprosił o wprowadzenie do proponowanego porządku zmian 
tj. w pkt 7 wprowadzeniu trzech projektów uchwał w sprawie: 

• zmiany uchwały nr XLIV/273/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
nad Pilicą z dnia 12 marca 2010 roku w sprawie prac nad projektem 
uchwały budżetowej. 

• wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą na lata 2011 – 2014; 
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• przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011. 

Więcej zmian w proponowanym porządku obrad nie zgłoszono, przystąpiono do 
głosowania propozycji Przewodniczącego Rady. W głosowaniu za 15, na stan 
obecnych 15 radnych zmiany zostały przyjęte. Przystąpiono do głosowania nad 
proponowanym porządkiem obrad z uwzględnionymi zmianami. W głosowaniu 
za – 15 na stan obecnych 15 radnych, przyjęto porządek obrad w następującym 
brzmieniu: 
1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr XLIV/273/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą z dnia 12 marca 2010 roku w sprawie prac nad projektem uchwały 
budżetowej. 

b) uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2011 rok; 

• odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

• przedstawienie opinii Stałych Komisji Rady w tym Komisji Gospodarczo 
– Budżetowej Rady Miejskiej; 

• odczytanie opini Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

• przedstawienie opinii Burmistrza o przedłożonym projekcie budżetu na 
2011 rok; 

• dyskusja nad przedstawionym projektem uchwały budżetowej; 

c) Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
na lata 2011 – 2014; 

d) zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok; 

e) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto nad Pilicą na 2011 rok ; 

f) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomii na 2011 rok; 
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g) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2011. 

8. Interpelacje i zapytania. 
9. Wolne wnioski. 
 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady wyłożony był do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy są uwagi do 
protokołu sesji. Uwag nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 
15 radnych przyjęto protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
 

PKT 4 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Dudek Teresa poinformowała, że w 
okresie międzysesyjnym Komisja nie odbyła posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno posiedzenie w 
dniu 27 grudnia 2010 roku na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady 
2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Na posiedzeniu Komisji Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała 
członków Komisji z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i 
gminy na 2010 rok. Poinformowała szczegółowo o wszystkich zmianach, które 
są wynikiem przesunięć w terminach realizacji danego zadania, otrzymanych 
dotacji i innych. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały i w 
głosowaniu za 5, projekt został zaopiniowany pozytywnie. Skarbnik 
poinformowała również o projekcie uchwały w sprawie zmian w procedurze 
uchwalania budżetu oraz w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2011 – 2014. Komisja zaopiniowała 
powyższe projekty uchwał pozytywnie.  
Burmistrz Miasta i Gminy zapoznała członków Komisji z projektem uchwały w 
sprawie przyjęcia rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011. 
Obecny na Komisji p. Marian Dziedzic stwierdził, że zostały ogłoszone 
konsultacje, ale czas był w okresie pomiędzy świętami i nie każda organizacja 
pozarządowa mogła się spotkać. Zaproponował, żeby w przyszłości można było 
dużo wcześniej złożyć swoje uwagi do Programu. Padło pytanie czy wnoszone 
zostaną do przedstawionego projektu uchwały jakieś uwagi, czy można to zrobić 
w trakcie roku. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionego 
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projektu uchwały, stwierdzono, że jeżeli nasuną się jakieś wnioski to zawsze 
można wnieś zmianę do uchwały. Członkowie Komisji w głosowaniu za – 4 
wstrzymało – się 1 przyjęli projekt uchwały. Członkowie Komisji zapoznali się 
również z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii, które zostały zaopiniowane pozytywnie. 
 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Stanisław 
Motyl poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 
posiedzenie w dniu 16 grudnia 2010 roku. Komisja pracowała nad projektem 
budżetu na 2011 rok i po burzliwej dyskusji nie wniesiono uwag i wniosków o 
zmianę w projekcie budżetu na 2011 rok, natomiast ustalono, że inwestycja pod 
nazwą „budowa mostu w Gostomi” w razie nie otrzymania środków z zewnątrz 
nie zostanie wykonana. Pani Anna Czerwiowska złożyła wniosek do realizacji 
już w trakcie trwania roku budżetowego 2011 o pozyskanie środków z 
oszczędności i przekazanie ich na dokumentację budowy domu kultury, 
natomiast radny p. Tomasz Pietrucha wnioskował o to żeby potraktować jako 
priorytet utrzymanie dróg na osiedlu Sady, wysypanie ich kamieniem dobrej 
jakości, by efekt był widoczny, bo kruszywo wysypywane do tej pory nie zdaje 
rezultatu i może warto zapłacić więcej za kruszywo lepszej jakości. Członkowie 
Komisji zapoznali się również z projektami uchwał przedstawionymi przez p. 
Agnieszkę Kozerę. 
 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 
z działalności za okres międzysesyjny tj. od dnia 10 grudnia do dnia 28 grudnia 
2010 roku. 

1. Poinformowała, że w dniu 15 grudnia odbyło się spotkanie z dyrektorem 
PKS Grójec. Tematem spotkania było omówienie dalszych losów dworca 
PKS w Nowym Mieście nad Pilicą. Nasza Gmina jest zainteresowana 
przejęciem tego budynku. 

2. Burmistrz p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że okres 
międzysesyjny obfitował w spotkania wigilijne i bożonarodzeniowe 
jasełka, które odbyły się min. : 

• w dniu 20 grudnia br. w Starostwie Powiatowym w Grójcu dla 
samorządowców z terenu powiatu; 

• w dniu 21 grudnia odbyło się spotkanie opłatkowe w SP ZOZ w Nowym 
Mieście nad Pilicą; 

• Miejsko – Gminny Osrodek Pomocy Społecznej w Nowym Mieście nad 
Pilicą po raz 20 – ty zorganizował dla osób samotnych uroczystą 
Wieczerzę Wigilijną. Tegoroczne spotkanie odbyło się w dniu 21 grudnia 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy. Uczestnicy kolacji zostali 
obdarowani drobnymi upominkami, wspólnie śpiewano kolędy a 
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uczniowie z PSP w Nowym Mieście nad Pilicą umili kolację 
przedstawieniem bożonarodzeniowym. Burmistrz Miasta i Gminy złożyła 
serdeczne podziękowania darczyńcom, którzy jak co roku nie odmówili 
pomocy oraz pracownikom MGOPS za wkład pracy w przygotowanie 
wieczerzy. 

• 22 grudnia 2010 roku odbyło się spotkanie wigilijne dla pracowników 
UMiG na które po raz pierwszy zostali zaproszeni pracownicy emeryci. 

• Dzieci i młodzież ze szkół dla których Gmina jest organem prowadzącym 
przygotowały w tym okresie przepiekne jasełka. W Publicznym 
Gimnazjum im. Karola Wojtyły w Nowym Mieście nad Pilicą jasełka 
bożonarodzeniowe odbyły się w dniu 21 grudnia 2010 roku o godz. 1030. 

• W dniu 22 grudnia w nastój świąteczny wprowadzali uczniowie 
z Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego 
w Nowym Mieście nad Pilicą oraz uczniowie z Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. bł. Franciszki Siedliskiej w Żdżarach. Także najmłodsze 
dzieci z przedszkola PAULA przygotowały jasełka oraz uroczystą 
wieczerzę wigilijną. 

3. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska, poinformowała, że w 
dniu 21 grudnia 2010 roku w UMiG odbyło się spotkanie Gminnej Rady 
Sportu. Celem spotkania było zaopiniowanie budżetu na 2011 rok w 
części dotyczącej sportu. Gminna Rada Sportu budżet zaopiniowała 
pozytywnie. 

4. Burmistrz p. Barbara Gąsiorowska poinformowała o spotkaniu, które 
odbyło się w dniu 17 grudnia 2010 roku z komendantem wojewódzkim 
PSP st. bryg. mgr inż. Gustawem Mikołajczykiem w sprawie 
dofinansowania dla OSP Nowe Miasto, który obiecał dofinansowanie w 
kwocie 50 000 zł na zakup sprzętu. 

5. Burmistrz Miasta i Gminy w imieniu własnym i Rady zaprosiła na 
powitanie Nowego 2011 Roku, które odbedzie się w Parku Miejskim. 
Rozpoczęcie o godz. 2300. W programie min. pokazy sztucznych ognii i 
występ zespołu CDN. 

 
 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
brał udział w spotkaniach wigilijnych min. w wieczerzy wigilijnej dla 
samotnych zorganizowanej przez MGOPS oraz w przedstawieniach 
zorganizowanych przez szkoły. Poinformował o piśmie Towarzystwa Przyjaciół 
Nowego Miasta w sprawie uwag do Rocznego Programu Współpracy Miasta i 
Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011. 
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PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XLIV/273/2010 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 
12 marca 2010 roku w sprawie prac nad projektem uchwały budżetowej. Pytań 
nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za – 14, wstrzymało się – 1, przeciw – 0, uchwalono uchwałę  

Nr IV/14/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały budżetowej wraz 
z uzasadnieniem. Następnie poprosił o przdstawienie opinii Przewodniczących 
Stałych Komisji Rady w tym opinii Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady 
Miejskiej. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Król Ignacy stwierdził, 
że prace nad projektem budżetu rozpoczęły się w dniu 7 grudnia, kiedy to 
członkowie Komisji zastanawiali się nad wszystkimi wnioskami zgłoszonymi do 
projektu budżetu oraz nad zadaniami ujętymi w projekcie budżetu. Pod 
względem merytorycznym projekt budżetu jest przygotowany dobrze, ale jest 
również bardzo trudny, bo jest wiele inwestycji i zadań do zrealizowania, które 
pewnie nie wszystkie się uda zrealizować. Nadmienił, że projekt budżetu jest 
także bardzo ambitny, bo pomomimo wszelkich trudności p. Burmistrz stara się 
o pozyskanie środków z zewnątrz i myśli, że i w roku budżetowym 2011 takie 
środki do naszej Gminy spłyną, czego p. Burmistrz bardzo życzy. Komisja 
Gospodarczo – Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt przdstawionego budżetu 
na 2011 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Dudek Teresa poinformowała, że 
członkowie Komisji Rewizyjnej nie wnieśli żadnych uwag do projektu budżetu 
na 2011 rok i opiniuje go pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Stanisław 
Motyl poinformował, że Komisja również nie wniosła uwag do przedstawionego 
projektu uchwały budżetowej, tak jak to wynikało z ostatniego posiedzenia 
Komisji. Są zamierzenia do pewnych spraw ale ustalono, że w trakcie roku 
budżetowego zostaną wniesione zmiany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał opinię RIO w sprawie 
przedstawionego projektu uchwały budżetowej, co stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił p. Burmistrz Barbarę Gąsiorowską o 
przedstawienie opinii o przedłożonym projekcie budżetu na 2011 rok. Burmistrz 
stwierdziła, że projekt budżetu tworzony był na podstawie wniosków, które 
wpłynęły do Urzędu. Zdaje sobie sprawę, że nie wszystkie wnioski zostały ujęte 
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ale niestety dochody budżetu są ustalone na pewnym poziomie i nie wszystkie 
życzenia da się zrealizować. Wraz z  p. Skarbnik zastanawiały się nad 
najbardziej priorytetowymi zadaniami, które są przedstawione w projekcie. 
Zadania na inwestycje zaplanowane są w kwocie 5 821 685,00 zł i myśli, że 
zostaną zrealizowane. Burmistrz poinformowała, że po rozmowach i ustaleniach 
z radnymi została wprowadzona zmiana do projektu budżetu tj. kwota, która 
była przeznaczona na zadania z kultury fizycznej i sportu tj. kwota 55 000 zł 
została podwyższona o 5 000 zł i wynosi 60 000 zł. Zgodnie z zaleceniami RIO 
zostały zmienione kwoty rezerwy celowej i rezerwy ogólnej. Przewodniczący 
Rady Miejskiej poprosił o przegłosowanie zmian wniesionych do projektu 
budżetu, przez p. Burmistrz. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 
radnych, zostały wprowadzone zmiany, które zostały uwzględnione w projekcie 
uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu radnemu Stanisławowi 
Orzeszkowi, który stwierdził, że na Komisji nie wszyscy byli za przyjęciem 
projektu budżetu w obecnej formie i dlatego wnosi oficjalnie wniosek o 
poprawkę do projektu budżetu na 2011 rok, a mianowicie zmianę w limitach 
wydatków inwestycyjnych na lata 2011 – 2013 w dziale 600 rozdział 60016 w § 
6050 tj. budowa mostu na rzece Pilicy w miejscowości Gostomia wartość 
inwestycji 1 550 000 zł. Zaproponował wycofanie w/w inwestycji z projektu 
uchwały budżetowej, natomiast zarezerwowaną kwotę na tę inwestycję 
proponuje przeznaczyć na zmniejszenie deficytu budżetowego Gminy. 
Uzasadniając wniosek stwierdził, że wg. jego wiedzy brak jest projektu na 
budowę mostu we wsi Gostomia, brak kosztorysu budowy, jest nieuregulowany 
stan prawny drogi dojazdowej oraz brak uzgodnień z Lasami Państwowymi 
odnośnie budowy drogi po prawej stronie Pilicy. W związku z powyższym, że 
budowa mostu to niemal 10% całego budżetu wnosi o głęboką analizę jego 
wniosku. Wniosek złożył na ręce Przewodniczącego Rady. Wniosek stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś 
chce zabrać jeszcze głos w dyskusji. O głos poprosił p. Marian Dziedzic pytając 
Przewodniczących Komisji poprzedniej kadencji, gdzie może zapoznać się 
z opinią wniosków, które Komisje badały, bo w procedurze uchwalania budżetu 
wyraźnie jest napisane, że taka opinia powinna być, a drugie pytanie to takie 
gdzie jest opublikowany projekt budżetu, bo nie mógł go nigdzie znaleźć na 
stronie BIP. Przewodniczący Rady odpowiedział, że co do opinii dotyczących 
wniosków składanych do budżetu to Przewodniczący Komisji informowali, że 
Komisje zapoznały się z wnioskami – wszystkimi i tymi które są umieszczone w 
projekcie budżetu i tymi których nie ma, więc nie rozumie pytania. Komisje 
opiniując budżet opiniują także wnioski. Przewodniczący Komisji Gospodarczo 
– Budżetowej stwierdził, że p. Dziedzic był obecny na Komisjach i doskonale 
wie, że Komisje zapoznawały się z wnioskami. Przewodniczący Rady 
stwierdził, że pytanie zostało zadane radnym V kadencji a teraz jest Rada VI 
kadencji. Radny p. Bors Mirosław stwierdził, że po to są wybory i mieszkańcy 
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wybierają swoich radnych, żeby to oni uchwalali budżet. Burmistrz Miasta i 
Gminy p. Barbara Gąsiorowska odpowiadając p. Dziedzicowi stwierdziła, że 
jeżeli chodzi o opinię w sprawie wniosków to do 30 września roku budżetowego 
są one składane i to nikt inny tylko też i radni i sołtysi, widząc potrzeby te 
wnioski składają, budżet jest tworzony na wzajemnej współpracy i wzajemnym 
zaufaniu i opnia wniosków jest pozytywna a opinia ustna jest również opinią. 
Jeżeli chodzi o budowę mostu to p. Burmistrz stwierdziła, że mamy szczęście w 
nieszczęściu, bo była powódź i most został uszkodzony. Most był stary i 
nadawał się do rozbiórki, jest kosztorys na rozbiórkę i most jest rozebrany, więc 
jest nieprawdą to co p. radny powiedział, że nie ma dokumentacji. Będzie 
odwieszone pozwolenie na budowę i myśli, że w styczniu zapadnie decyzja o 
budowie mostu. Ponieważ most został uszkodzony podczas powodzi są bardzo 
duże szanse na uzyskanie środków z zewnątrz i byłaby bardzo złym 
gospodarzem, gdyby takich starań nie czyniła. Dobry gospodarz tam gdzie jest 
możliwość pozyskania środków to z nich korzysta i ona tak właśnie robi. Jest 
taka opinia, że most jest do nikąd, teraz może jest do nikąd ale za 5 lat wcale nie 
musi być do nikąd. Mamy lotnisko, które w końcu może uda się odzyskać i być 
może tam właśnie może być jakiś szlak turystyczny. Jeżeli byśmy mieli 
budować ten most z własnych funduszy to trzeba by się było zastanowić, ale 
jeżeli można pozyskać środki to trzeba po nie sięgnąć. Radny p. Orzeszek 
zapytał czy może zobaczyć projekt budowy mostu. Burmistrz odpowiedziała, że 
jest w Starostwie i można się z nim zapoznać. Radny p. Tomasz Pietrucha 
stwierdził, że z szacunku dla pracy osób, które budżet tworzyły nie należy go 
burzyć a przecież jest ciągłość i odpowiedzialność władz w tym radnych 
z poprzedniej kadencji. Oczywiście na Komisji dyskusja była burzliwa i 
wielowątkowa tak jak to stwierdził p. Orzeszek, ale myśli że wszystkie 
wątpliwości podczas roku budżetowego zostaną wyjaśnione i wzięte pod uwagę. 
Odnośnie p. Dziedzica to myśli, że zgodnie z ustawą i Stautem każdy ma dostęp 
do takich informacji. Głos zabrał radny p. Andrzej Zając mając prośbę do p. 
Burmistrz a mianowicie, jeżeli budowa mostu wyjdzie pomyślnie w 
miejscowości Gostomia to ma nadzieję że w przyszłości uda się wybudować 
most w Domaniewicach. Burmistrz odpowiedziała, że jeżeli radni bedą uważali 
że jest to zadanie, które należy wykonać i taka będzie ich wola to nie widzi 
przeszkód. Radna p. Teresa Dudek zabierając głos w dyskusji powiedziała, że 
jeszcze nigdy nie było tak i nie będzie, żeby można było umieścić w projekcie 
budżetu a przedewszystkim zrealizować wszystkie wnioski. Budżet ma 
określone dochody i niestety ale na wszystko nie wystarczy środków. Radny p. 
Król Ignacy życzył p. Burmistrz, żeby wszystkie inwestycje zostały 
zrealizowane i żeby p. Burmistrz pozyskała jak najwięcej środków z zewnątrz, 
bo gdybyśmy mieli bazować tylko na środkach gminnych, to niestety ale nie 
zrealizowalibyśmy tak wielu zadań jak do tej pory. Radny p. Stanisław Motyl 
zabrał głos w dyskusji stwierdzając, że jeżeli chodzi o budżet to jest to kolejny 
budżet wyrównywania szans. Po całej dyskusji, która towarzyszyła budowie 
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mostu w Gostomi, jeżeli jest szansa na pozyskanie środków z zewnątrz to 
osobiście życzy p. Burmistrz sukcesów w zrealizowaniu tak dużego 
zamierzenia. Wiecej głosów w dyskusji nie stwierdzono. Przewodniczy Rady 
Miejskiej postawił wniosek radnego p. Stanisława Orzeszka pod głosowanie. W 
głosowaniu za – 3, wstrzymało się – 1, przeciw – 11, wniosek nie przeszedł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poddał pod głosowanie 
projekt uchwały budżetowej na 2011 rok. W głosowaniu za – 12, wstrzymało się 
– 2, przeciw – 1, uchwalono uchwałę Nr IV/15/2010 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą na lata 2011 – 2014. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator, 
że wymóg podjęcia takiej uchwały nakłada ustawa o finansach publicznych. 
Podstawę do wieloletniego prognozowania stanowiły dane dotyczące budżetu za 
ostatnie 3 lata i na tej bazie opracowano założenia dotyczące kształtowania się 
poszczególnych kategorii dochodów i wydatków w kolejnych latach, 
wykorzystano także wskaźniki przygotowane przez Ministerstwo Finansów. W 
opracowaniu wykorzystano niezbędne dane dotyczące zawartych umów 
kredytowych, harmonogramów spłat, realizowanych przedsięwzięć, programów, 
projektów oraz zadań. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad 
w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 , 
uchwalono uchwałę Nr IV/16/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta i gminy na 2010 rok. Skarbnik Miasta i Gminy omówiła zmiany 
w budżecie oraz załączniki dołączone do projektu uchwały, stwierdzając, że są 
to zmiany ostateczne, których trzeba było dokonać przed zamknięciem budżetu. 
Poinformowała, że w wyniku wprowadzonych zmian zmniejsza się deficyt 
budżetu o kwotę 320 376 zł i wynosi 1 632 850 zł, który zostanie sfinansowany 
przychodami pochodzącymi z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 
832 850 zł, wolnych środków w kwocie 800 000 zł. Pytań nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 15, 
na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę Nr IV/17/2010 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
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PKT 7e 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w mieście i gminie Nowe Miasto 
nad Pilicą na 2011 rok. Treść programu przedstawiła p. Agnieszka Kozera – 
Pełnomocnik Burmistrza Miasta i Gminy ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 
na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr IV/18/2010 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

PKT 7f 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomii na 2011 rok. Gminny Program 
Przeciwdziałania Narkomani przedstawiła p. Agnieszka Kozera - Pełnomocnik 
Burmistrza Miasta i Gminy ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Nowym Mieście nad Pilicą. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 
nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 
radnych uchwalono uchwałę Nr IV/19/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7g 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2011. Przewodniczący Rady p. 
Zbigniew Kacprzyk zapytał, czy są uwagi do przedstawionego projektu 
uchwały. Uwag radni nie wnieśli. O głos poprosiła Burmistrz Miasta i Gminy p. 
Barbara Gąsiorowska, która poinformowała że zgodnie z uchwałą Rady 
Miejskiej Nr III/7/2010 zostały przeprowadzone konsultacje z organizacjami 
pozarządowymi. Na konsultacje zgłosiła się tylko jedna organizacja i w dniu 27 
grudnia 2010 roku (po upływie wyznaczonego terminu zgłaszania uwag) zostały 
zgłoszone uwagi, które nie są wiążące, w związku z upływem terminu, ale 
pozwoliła sobie je odczytać. Pytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 
nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 11, wstrzymało się – 2, 
przeciw – 0, uchwalono uchwałę Nr IV/20/2010 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
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PKT 8 

Radny p. Tomasz Pietrucha zapytał p. Burmistrz Barbarę Gąsiorowską, czy 
może przybliżyć informacje na temat pozyskiwania inwestorów do instniejącej 
strefy ekonomicznej. Pytanie zadaje dlatego, że Radny Powiatu p. Krzysztof 
Fiks wspomniał o prowadzonych rozmowach na ten temat i chciałby coś więcej 
się dowiedzieć. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska 
odpowiedziała, że prowadzone były takie rozmowy ale na dzień dzisiejszy nie 
może tego upublicznić. 

 

PKT 9 
Radny p. Stanisław Motyl złożył wniosek do p. Burmistrz, żeby zaprosić kogoś 
kompetentnego ze Starostwa Powiatowego w zakresie utrzymania dróg 
powiatowych na terenie naszej Gminy. Stan dróg jest tragiczny i należałoby 
porozmawiać z przedstawicielem Starostwa jak oni widzą dalsze ich utrzymanie, 
bo w takim tempie jak do tej pory mimo współfinansowania prac to za 30 lat te 
drogi nie będą zrobione. 

Przewodniczący Osiedla p. Zbigniew Loba serdecznie podziękował za 
umieszczenie budowy drogi na osiedlu przy ul. Tomaszowskiej w zadanich 
inwestycyjnych na rok 2011. 

Pani Małgorzata Zawadzka sołtys wsi Bełek wyraziła swoje rozczarowanie tym, 
że droga, która jest bardzo ważna dla tej miejscowości tj. łącząca Bełek 
z Żelazną nie została umieszczona w zadanich inwestycyjnych na 2011 rok. Jej 
zdaniem jest to bardzo ważny ciąg komunikacyjny i prosi o umieszczenie tegoż 
zadania w budżecie na 2011 rok. 

Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Franciszek Kozera złożył wszystkim obecnym 
serdeczne życzenia Noworoczne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił radnych, żeby 
na Komisjach zastanowili się nad wytypowaniem osób do prac w Komisji 
Statutowej. 

Następnie złożył wszystkim obecnym serdeczne życzenia Noworoczne a 
solenizantom życzenia imieninowe. 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 
Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 
stanowi integralną część protokołu. 

Protokołowała      Przewodniczył 
 
Iwona Lepa 


